

NORSK GORDONSETTER KLUB

REFERAT

06.02.2023 KL 19:00

| | |
|-----------------------|---|
| MØTETYPE | Styremøte – via Teams |
| MØTELEDER | Fredrik Weberg-Larsen |
| PROTOKOLLFØRER | Marit Bjercke |
| DELTAKERE | Thomas Tollefsen, Fredrik Weberg-Larsen, Henriette Hanssen, Stian Hjemmen |

GJENNOMGANG AV FORRIGE MØTES REFERAT

| | |
|-------------------------|---|
| REFERAT FRA MØTE | Referatet fra forrige styremøte er gjennomgått og godkjent tidligere. Ingen øvrige kommentarer til referatet. |
| | |

INNKOMMEN POST

| | |
|------------------------|--|
| BREV FRA MEDLEM | Søknad om midler til distrikt Vestland |
|------------------------|--|

| | | | |
|----------------------------------|---|--------------|--|
| 02/23 | Generalforsamling 7. mars | | |
| DISKUSJON | Innholdet i GF-mappa ble gjennomgått og behandlet. Valgkomiteens innstilling er ennå ikke mottatt. | | |
| KONKLUSJON | GF-mappa er stort sett ferdig, det som mangler limes inn før publisering. Alle tar en KS før publisering. | | |
| GJØREMÅL | ANSVARLIG | FRIST | |
| Marit publiserer på hjemmesiden. | | 07.02.2023 | |

| | | | |
|------------------------|--|------------|--|
| 11/23 | Søknad om midler til distrikt Vestland | | |
| DISKUSJON | Distriktskontakt Vestland har sendt en søknad om midler til diverse materiell og utstyr. | | |
| KONKLUSJON | Distriktet holder et høyt aktivitetsnivå og styret vurderer søknaden om midler positivt. Det innvilges kr. 5.000,- i støtte for dette. | | |
| GJØREMÅL | ANSVARLIG | | |
| Fredrik melder tilbake | Fredrik | 08.02.2023 | |

Slutt kl. 22:00